
 Sprawozdanie 

z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym, zwłaszcza z wykonania 

uchwał Rady Gminy 

 

 W okresie od XVIII Sesji Rady Gminy Korycin odbytej w dniu 26 listopada 2020 roku 

do dnia dzisiejszej Sesji Rady tj. 29 grudnia 2020 roku realizowałem wspólnie z 

pracownikami Urzędu Gminy i gminnych jednostek organizacyjnych oraz osobiście  

następujące zadania: 

1. Zgodnie z przepisami ustawy o samorządzie gminnym przekazałem w dniu 2 

grudnia 2020 r., w ramach nadzoru Wojewodzie Podlaskiemu i Regionalnej Izbie 

Obrachunkowej w Białymstoku oraz na merytoryczne stanowiska pracy do realizacji uchwały 

Rady Gminy Korycin podjęte podczas obrad XVIII Sesji Rady tj. 

1) w sprawie zmiany Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego 

Gminy Korycin, 

2) w sprawie zmian w budżecie Gminy Korycin na 2020 rok, 

3) w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Korycin na lata 2020 – 2033. 

2. W dniu 30 listopada 2020 r. odbył się odbiór dwóch inwestycji drogowych 

realizowanych wspólnie z Powiatem Sokólskim. Przeprowadzone przedsięwzięcia dotyczyły 

m.in. wykonania chodnika i zjazdów, wyniesionego przejścia dla pieszych oraz oznakowania 

poziomego i pionowego na drodze przy zalewie w Korycinie oraz utwardzenia poboczy wraz 

ze zjazdami kamieniami polnymi na drodze w Parku Kulturowym w Milewszczyźnie. 

Wartość tych prac wyniosła ok. 200 000 zł, z czego środki z budżetu Gminy Korycin 

stanowią 50% całości.  

3. W dniu 1 grudnia br. wziąłem udział w XIX nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy 

dotyczącej Apelu w sprawie zobowiązania Prezesa Rady Ministrów do głosowania za 

przyjęciem Wieloletnich Ram Finansowych Unii Europejskiej na lata 2021 – 2027 oraz 

Funduszu Odbudowy. 

Podpisałem także umowę na przebudowę drogi gminnej Białystoczek – droga krajowa 

nr 8. Inwestycja zostanie zakończona do końca sierpnia 2021 roku, a droga – jako jedyna w 

Powiecie Sokólskim, będzie miała nawierzchnię betonową. Koszt remontu to ok. 1,83 mln zł, 

z czego 50% pozyskujemy z Funduszu Dróg Samorządowych. 

W tym dniu odbył się także ogólnopolski, samorządowy protest, do którego 

przyłączyła się Gmina Korycin, przeciwko kolejnym ograniczeniom przez Rząd środków 
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finansowych dla lokalnych wspólnot, pozbawiających ich mieszkańców realizacji pilnych 

potrzeb i blokujących rozwój. Protest polegał na wygaszeniu w polskich wsiach, 

miasteczkach i miastach niektórych iluminacji obiektów po to, by za chwilę nie zgasły na 

stałe. W naszej gminie od godz. 17.00 wygasiliśmy oświetlenie Rynku w Korycinie, Kościoła 

i Parku Plebańskiego, plaży nad zalewem i Parku Kulturowego Korycin – Milewszczyzna.  

4. W dniu 4 grudnia 2020 r. wziąłem udział, jako członek Zarządu Stowarzyszenia 

Tak! Samorządy dla Polski,  w konferencji prasowej w Warszawie.  

5. W dniu 8 grudnia 2020 r. odbył się przetarg na „Wykonanie zamówienia 

przygotowywania i podawania gorących posiłków dla dzieci objętych dożywianiem w szkole 

i przedszkolu na terenie Gminy Korycin w roku 2021”. Wpłynęła tylko jedna oferta od 

Biesiady Weselnej w Kumiale. Koszt jednego obiadu w roku przyszłym wyniesie 14 zł, 

obecnie jest to 13 zł.  

 6. W dniu 9 grudnia br. uczestniczyłem w posiedzeniu Zarządu Związku Gmin 

„Kumiałka – Biebrza”. 

 W tym dniu wziąłem także udział w Białymstoku, w konferencji prasowej, której 

tematem był podział środków z Rządowego Funduszu Inwestycji Lokalnych, które trafiły 

tylko do niektórych samorządów, według klucza politycznego. Oczekujemy od pana Premiera 

i jego Ministrów szczegółów zastosowanych procedur przy podziale środków m.in. składu 

komisji i regulaminu jej pracy, kryteriów oceny, systemu rankingowania czy list 

rankingowych. O kontrolę poproszona została także Najwyższa Izba Kontroli.   

 7. W dniu 10 grudnia br. uczestniczyłem we wspólnym posiedzeniu Komisji 

Gospodarki i Budżetu oraz Komisji Rewizyjnej, gdzie główny tematem posiedzenia było 

omówienie projektu budżetu Gminy Korycin na 2021 rok.  

 W tym dniu wziąłem także udział w kolejnej konferencji prasowej w Białymstoku, 

dotyczącej m.in. wspólnotowego budżetu UE oraz akcji protestacyjnej polegającej na 

oflagowaniu budynków użyteczności publicznej w całej Polsce.  

8. W dniu 11 grudnia br. wziąłem udział w nagraniu materiału dla stacji TVN 

dotyczącego wykorzystania przez Gminę Korycin środków pozyskanych z Unii Europejskiej.  

 9. W dniu 15 grudnia 2020 r. uczestniczyłem online w spotkaniu z Radą 

Stowarzyszenia Samorządy dla Polski. 

 10. W dniu 16 grudnia 2020 r. spotkałem się w Warszawie z przedstawicielami 

samorządów z całej Polski, aby omówić stanowiska i plan wspólnych działań na przyszły rok. 

 W tym dniu odbyło się także otwarcie ofert w przetargu pn. „Świadczenie usług w 

zakresie przewozu uczniów do szkół na terenie Gminy Korycin w formie zakupu biletów 
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miesięcznych i jednorazowych w 2021 roku”. Wpłynęło 7 ofert, a najtańszą z nich 

przedstawił obecny przewoźnik czyli Regularny Przewóz Osób Ryszard Grzywacz z 

Wyszkowa. Umowa zostanie podpisana do końca tego roku. 

 11. W dniu 22 grudnia br. wziąłem udział w Zgromadzeniu Związku Gmin „Kumiałka 

– Biebrza”. 

 12. W dniu 28 grudnia 2020 r. odbyło się posiedzenie Komisji Skarg, Wniosków i 

Petycji. 

 13. W Szkole Podstawowej w Korycinie, podczas nieobecności uczniów z powodu 

pandemii, wykonane zostały niezbędne prace remontowe, a najważniejsze z nich dotyczyły 

renowacji syntetycznej nawierzchni wielofunkcyjnego boiska i bieżni lekkoatletycznej. Koszt 

robót zamknie się kwotą ok. 140 000 zł.  

 14. Zakupiliśmy używaną zamiatarkę uliczną. Jest nieduża, zwrotna, wyposażona w 

odkurzacz i zbiornik z wodą do zwilżania ulic. Koszt wyniósł ok. 20 tys. zł. Ma nam pomóc w 

utrzymaniu czystości na terenie gminy. 

 15. Wydałem następujące zarządzenia:  

1) jako organ wykonawczy w sprawach: 

a) Zarządzenie Nr 43/2020 z dnia 27 listopada 2020 r. w sprawie zmian w budżecie Gminy 

Korycin na 2020 rok, 

b) Zarządzenie Nr 44/2020 z dnia 27 listopada 2020 r. w sprawie zmiany planu finansowego 

zadań z zakresu administracji rządowej oraz innych zadań zleconych odrębnymi ustawami 

gminie na 2020 rok, 

c) Zarządzenie Nr 45/2020 z dnia 27 listopada 2020 r. w sprawie wysokości cen i opłat za 

korzystanie z gminnych obiektów i urządzeń użyteczności publicznej, 

d) Zarządzenie Nr 46/2020 z dnia 27 listopada 2020 r. w sprawie opracowania planu  

 16. Opracowano projekty uchwał i inne materiały będące przedmiotem obrad 

dzisiejszej Sesji.   

 

 

Przygotowała: 

Ewa Michnowicz 

 


